
JEGYZŐKÖNYV 
 
Készült: Dunavarsány Város Önkormányzata Képviselő-testületének rendes, nyílt üléséről 2012. 
június 12-én 1706 órakor, a Polgármesteri Hivatal Nagytermében. 
 
Jelen vannak:   Bóna Zoltán    polgármester 

Gergőné Varga Tünde   alpolgármester 
Dr. Szilágyi Ákos   jegyző 
Dr. Békássy Szabolcs  képviselő 
Dr. Kun Lászlóné  képviselő 
Bakos András    képviselő 
Mekler Andrea   képviselő 
Száger Gyula    képviselő 
Dr. Kiss István   szervezési- és önkormányzati osztályvezető 
Hebóné Dull Ibolya  igazgatási osztályvezető 
Vágó Istvánné   gazdasági osztályvezető 
Vella Zoltán   beruházási és műszaki osztályvezető 
 

valamint:   Dobronyi Jánosné   jegyzőkönyvvezető 
 
 
Bóna Zoltán polgármester szeretettel köszönti a megjelent képviselőket, intézményvezetőket és a 
hivatal jelenlévő dolgozóit. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület 7 fővel határozatképes. Orbán 
Róbert képviselő úr nem tud az ülésen részt venni. 
Az ülést megnyitja, majd javaslatot tesz a jegyzőkönyv hitelesítőkre Mekler Andrea és Bakos András 
képviselők személyében. Kéri, aki a javaslattal egyetért, kézfeltartással szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 7 igen, 0 nem, 0 tartózkodással hozta meg határozatát. 
 

84/2012. (VI. 12.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzat Képviselő-testülete az ülés jegyzőkönyvének 
hitelesítésére Mekler Andrea és Bakos András képviselőket jelöli ki.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős:  Polgármester 

 
Herczeg Mariann képviselő 1708 órakor megérkezik, a szavazók száma 8 főre emelkedik. 
 
Bóna Zoltán polgármester ismerteti a napirendi pontokat. Kéri, hogy amennyiben a javaslattal 
egyetértenek, kézfeltartással jelezzék. 
 
A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodással hozta meg alábbi határozatát. 
 

85/2012. (VI. 12.) számú Képviselő-testületi határozat 
Dunavarsány Város Önkormányzat Képviselő-testülete az ülés napirendjét az alábbiak 
szerint állapítja meg:  
1. Javaslat Dunavarsány Város Önkormányzat nemzeti vagyonáról szóló 

rendeletének megalkotására 
2. Javaslat az Önkormányzat 2012. évi költségvetéséről szóló 1/2012. (II. 15.) 

önkormányzati rendelet módosítására  
3. Javaslat az egyes tiltott, közösségellenes magatartásokról szóló önkormányzati 

rendelet megalkotására  
4. Javaslat a háziorvosi, a házi gyermekorvosi és a fogorvosi körzetekről szóló 

önkormányzati rendelet megalkotására  
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5. Javaslat folyószámlahitel meghosszabbítására  
6. Javaslat Közművelődési koncepció elfogadására  
7. Javaslat az oktatási intézményekben a 2012/2013-as tanévben, nevelési évben 

indítható iskolai osztályok, óvodai csoportok meghatározására és az átlag-, 
illetve maximális létszámtól való eltérés engedélyezésére  

8. Javaslat a „Társadalmi Megújulás Operatív Program Óvodafejlesztés” című 
pályázat benyújtására 

9. Javaslat a víziközmű-szolgáltatásról szóló 2011. évi CCIX. törvény alapján Elvi 
Csatlakozási Nyilatkozat elfogadására  

 
Zárt ülés: 
 
10. Javaslat Dunavarsány Város Önkormányzata Képviselő-testületének a felsőfokú 

oktatásban tanulmányokat folytató fiatalok anyagi támogatásáról szóló 
35/2004. (XII. 01.) rendelete alapján kiírt pályázat elbírálására  

11. Javaslat a Weöres Sándor Óvoda intézményvezetői pályázatának elbírálására 
12. Javaslat az Erkel Ferenc Alapfokú Művészetoktatási Intézmény igazgatói 

pályázatának elbírálására  
 
Határidő: azonnal 
Felelős:  Polgármester 

 
Bóna Zoltán polgármester elmondja, hogy a pénzügyi helyzet tekintetében a tervezett szinten áll az 
önkormányzat, a napokban várható az IBIDEN Kft. iparűzési adó átutalása, amely stabilizálja az 
önkormányzat helyzetét. 
A jövőre nézve minden köztisztviselőnek, közalkalmazottnak a cafetéria juttatását átutalják.  
Van-e kérdés a lejárt határidejű határozatokkal kapcsolatban. /Nem hangzik el kérdés./ 
Megköszöni minden kedves munkatársának, intézményvezetőnek, képviselőtársának és Dunavarsány 
azon polgárainak a segítségét, támogatását, akiknek részvételével sikeresen lezajlottak a városnapi 
rendezvények. Nagyszerű, élvezetes produkciókat láthattak az érdeklődők, sikeresnek értékelhető a 
rendezvény. A gemmingeni vendégek is itt voltak, vasárnap távoztak Dunavarsányból. Jövőre 
reménység szerint ugyanilyen formában szintén megrendezésre kerül ez a rendezvény. 
Szeptember tájékán lesz egy szalóci megemlékezés a 10 éves testvérvárosi kapcsolat okán. 
Tájékoztatja a jelenlévőket, hogy a szüreti bál megrendezésére szeptember 22-én kerül sor. 
Az ivóvízjavító projekt közbeszerzési kiírása megtörtént, reméli, hogy a közbeszerzés 
problémamentesen lezajlik, és elindulhat a tényleges munka. 
A játszótér beruházás folyik, és július folyamán átadásra kerül az új játszótér. 
A buszforduló Erőspusztán elkészült. A Volánbusz szeretne egy buszmegállót is Erőspusztán, de erre 
jelenleg nincs lehetőség. 
Június 25-én megtörténik a tornacsarnok munkaterületének átadása, remélhetőleg a munkát augusztus 
közepére befejezik. A tornacsarnok-pályázattal kapcsolatban nincs még információ, a döntés a 
belügyminisztérium honlapján jelenik majd meg. A pályázat eredményhirdetéséig nem lehet a 
munkaterületet átadni a pályázati kiírás értelmében. 
Szeretné mindenki figyelmébe ajánlani a szombati közparkátadási ünnepséget. A park átadása 10 
órakor kezdődik, és az országgyűlés elnöke is megtiszteli a rendezvényt. Tartalmas műsorokkal készül 
az óvoda és az iskola, a zeneiskolát Zezula Tibor képviseli, énekkarok is fellépnek, dr. Kun Lászlóné 
lesz a konferanszié. 
Minden köztisztviselőt és közalkalmazottat elvárnak a rendezvényre. 
 
Bakos András képviselő elmondja, hogy idén is megrendezték a kispályás labdarúgó bajnokságot, és 
ismét a dunavarsányi csapat nyert. 
 
Herczeg Mariann képviselő megkérdezi, a tornacsarnokkal kapcsolatban, hogy mikor lesz az átadás. 
 
Bóna Zoltán polgármester: Augusztus közepére tervezik. 
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1. Javaslat Dunavarsány Város Önkormányzat nemzeti vagyonáról szóló rendeletének 
megalkotására 
Bóna Zoltán polgármester elmondja, hogy az alaptörvény rendezi a nemzeti vagyon kérdését. A 
rendelet-tervezetet tanulmányozta a Pénzügyi, Jogi és Ügyrendi Bizottság, és a Képviselő-testületnek 
elfogadásra javasolta. 
 
Dr. Szilágyi Ákos jegyző elmondja, hogy a nemzeti vagyonról önálló jogszabály született, 2011-ben a 
helyi önkormányzatokról szóló törvény, illetve az államháztartási törvény is módosult. Korábban a 
vagyongazdálkodás szabályait az államháztartási törvény mellett a helyi önkormányzati törvény 
tartalmazta, ez most a nemzeti vagyonról szóló önálló jogszabályban öltött testet. Az 
önkormányzatoknak kötelezően új rendeletet kell alkotni az új jogszabályokkal összhangban. A 
pénzügyi osztály munkatársai a revizor asszony bevonásával a régi rendelet szerkezetére építették az új 
rendeletet a jogszabályok figyelembevételével. Az előterjesztés megfelel a nemzeti vagyonról, az 
államháztartásról és az önkormányzatokról szóló törvényekben foglaltaknak. Ezek a jogszabályok 
különböző időpontokban lépnek hatályba. Tisztelettel javasolja a rendelet elfogadását, a rendeletbe 
foglalt hatáskör-telepítést megalapozó összegszerűségeknél nem történtek változások, a jelenleg 
hatályos rendeletben foglalt összeghatárok jelennek meg az új rendeleten belül. A rendelet tagolásában 
vannak eltérések, ott történtek a változások. A forgalomképtelen, a korlátozottan forgalomképes, a 
forgalomképes és a törzsvagyon mellé bejött egy teljesen új fogalom, az ún. üzleti vagyon kategória. 
Eddig üzleti vagyon az önkormányzatoknál nem létezett, a jogszabály megváltoztatta az eddigi 
gyakorlatot. Ez a rendelet a hatályos jogszabályokkal összhangban van. Tisztelettel javasolja a 
Képviselő-testületnek a rendelet megalkotását. 
 
Bóna Zoltán polgármester: Van-e kérdés az elhangzottakhoz. /Nem hangzik el kérdés./ Kéri, aki 
javasolja a rendelet-tervezet elfogadását, kézfeltartással jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodással megalkotta az önkormányzat nemzeti 
vagyonáról szóló 12/2013. (VI. 13.) rendeletét. 
 
2. Javaslat az Önkormányzat 2012. évi költségvetéséről szóló 1/2012. (II. 15.) önkormányzati 
rendelet módosítására  
Bóna Zoltán polgármester: A Pénzügyi, Jogi és Ügyrendi Bizottság tárgyalta és elfogadásra javasolta 
a rendelet-tervezetet. Van-e kérdés az előterjesztéshez. /Nem hangzik el kérdés./ Kéri, aki javasolja a 
rendelet-tervezet elfogadását, kézfeltartással jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodással megalkotta a 2012. évi költségvetéséről szóló 
1/2012. (II. 15.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló 13/2012. (VI. 13.) önkormányzati 
rendeletét. 
 
3. Javaslat az egyes tiltott, közösségellenes magatartásokról szóló önkormányzati rendelet 
megalkotására  
Dr. Szilágyi Ákos jegyző: Az új önkormányzati törvény egy új fogalmat hozott be, a korábban kirívóan 
közösségellenes, most már tiltott közösségellenes magatartásokra vonatkozó fogalmat, de ez olyan 
fogalom, amelyet nagyon nehéz definiálni. Erre támogatás a jogalkotók részéről a mai napig nincs. A 
rendeletalkotással megbízott szakmai kör úgy próbálta meghatározni ezt a rendeletalkotási lehetőséget, 
hogy meg tudjon felelni a törvényi felhatalmazásnak. Mint tudott, a szabálysértések elkerültek az 
önkormányzat hatásköréből, a régi szabálysértési kódex is hatályon kívül helyezésre került, és egy új 
kódex került a tavalyi év folyamán megalkotásra, amelyet ismételten módosítottak. Gyakorlatilag a 
jogszabály hatálybalépésével egyidejűleg az önkormányzatok helyi rendeleteiben megfogalmazott 
szabálysértési tényállásokat hatályon kívül kellett helyezni. Ez megtörtént a legutóbbi testületi ülésen, 
hatályon kívül helyezték minden rendeletből a szabálysértési tényállásokat. Ezáltal kialakult egy olyan 
jogi helyzet, hogy vannak megkövetelt magatartások, de nincsenek hozzárendelve szankciók. A 
közigazgatásban úgy fogták meg ezt a kérdést, hogy azokat az elemeket, azokat a tényállásokat, – a 
tiltott közösségellenes magatartásokat – melyek korábban szankcionálható szabálysértési tényállások 
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voltak, - ha nem ütközik a szabálysértési kódex rendelkezéseibe, más magasabb jogszabályok 
előírásaiba, akkor - beemelték a helyi rendeletbe. E gondolat mentén készítette el az igazgatási osztály 
ezt a rendelettervezetet. A rendelettervezet különböző szakaszokat tartalmaz az alaprendeletek szerint. 
Az alaprendeletek szabályozzák azt, hogy mit nem szabad tenni, ez a rendelet pedig melléjük rendeli a 
szankciórendszert. A magyar joggyakorlatban a rendelet megalkotására semmilyen irányvonal nem 
létezik, az iránymutatás hiánya miatt a legbanálisabb dolgot is közösségellenessé lehetne minősíteni. A 
rendelettervezetben a már meglévő szankciókat foglalták össze, amelyek nem ütköznek magasabb 
jogszabályokba. Az elhangzottak alapján tisztelettel javasolja a Képviselő-testületnek a rendelet 
megalkotását. 
 
Herczeg Mariann képviselő megkérdezi, hogy az állattartási rendeletnél hogyan lehet értelmezni, 
hogy csúszásmentes szilárd padozattal kell ellátni az állattartási helyeket. Maradjon-e ez benne a 
rendeletben. 
 
Dr. Szilágyi Ákos jegyző szerint maradjon benne, mert ez a kialakult gyakorlat. 
 
Dr. Kiss István szervezési- és önkormányzati osztályvezető: A Pénzügyi, Jogi és Ügyrendi Bizottság 
ülésén javasolták, hogy a 4. §-ban a c) pont ca) és cb) alpontokat kapjon, illetve a harmadik mondat 
legyen a d) pont, így a számozás csúszna. Mindez azért szükséges, hogy egy alpontban csak egy 
magatartás legyen szabályozva. Ugyanezt az elvet alkalmazták a 10. § f) bekezdésében is, az f) pont fa) 
és fb) alpontot kapott. A rendeletben egy „kirívóan” kifejezés benne maradt, azt törölni kell a 17. § (4) 
bekezdésben. 
 
Bóna Zoltán polgármester: Amennyiben nincs több kérdés, javasolja a rendelet megalkotását. Aki 
ezzel egyetért, kézfeltartással jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodással megalkotta az egyes tiltott, közösségellenes 
magatartásokról szóló 14/2012. (VI. 13.) önkormányzati rendeletét. 
 
4. Javaslat a háziorvosi, a házi gyermekorvosi és a fogorvosi körzetekről szóló önkormányzati 
rendelet megalkotására  
 
Dr. Szilágyi Ákos jegyző elmondja, hogy négy évvel ezelőtt kezdték el a munkát, amikor az az 
elképzelés és feladat fogalmazódott meg, hogy az önkormányzat kötelező feladatát, az önkormányzat 
egészségügyi alapellátási rendszerét tegyék rendbe. Az elmúlt évek során sikerült a védőnői körzetekkel 
kapcsolatos rendszert az OEP-pel összhangban a hatályos jogszabályoknak megfelelően átalakítani. 
Teljes egészében önállósodott a rendszer, a védőnői területek Dunavarsány közigazgatási területét fedik 
le. Sikerült Békássy doktor úr körzetét a szakvizsgáját követően privatizálni. A fogorvosi körzet 
privatizációja is megtörtént, ez a körzet sikeresen elszakadt Majosházától, az ÁNTSZ a Toldi-Dentál 
Bt-nek kiadta a szükséges működési engedélyt. Egy probléma van még az alapellátási rendszerrel, 
Kováts doktor úr körzete, amely még Majosházára is kiterjed, ez a következő lépés, amit a doktor úrral 
rendezni kell. Ez a rendelet-tervezet a folyamat egy részét képezi. Az elmúlt években azt tapasztalták, 
hogy a különböző orvosi körzetek adatai nem voltak áttekinthetőek, így nehéz volt megfelelő, pontos 
adatokat szolgáltatni az OEP felé. Az intézmény-felügyeleti ügyintéző a népesség-nyilvántartás adatait 
felhasználva elkészítette az előterjesztést, amely földrajzilag egymással összefüggően határolja le az 
alapellátás körzeteit, mind a gyermek, mind a háziorvosi, mind a fogszakorvosok esetében. Az 
utcanévjegyzék alapján ezekben a körzetekben a lakosságszám az OEP által elfogadhatóan 1500 fő 
körül mozog, tehát arányosítva vannak az orvosi körzetek. Az orvosi körzetekkel kapcsolatban kötelező 
előírás, hogy az adott körzetben lakó betegeket a háziorvosnak kötelező ellátnia, a betegkártyáját 
befogadni. A körzeten kívüli beteg befogadása egy lehetőség, opció. Korábban a háziorvosi praxisok 
arra törekedtek, hogy minél több betegkártyát gyűjtsenek be, mivel az OEP 100 %-ban finanszírozta az 
ellátott beteglétszám alapján a munkájukat. Ma már korlátozott a finanszírozás, ami annyit jelent, hogy 
meghatározott betegszám elérését követően először sávosan csökken a finanszírozás, illetve 
meghatározott betegszám elérését követően már nem is finanszírozza a feladatellátást az OEP. A 
háziorvosok már nem érdekeltek abban, hogy minél több betegük legyen. Sajnos ez Dunavarsányban is 
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okoz problémákat, mert van olyan orvos, aki felbővítette a betegellátásának a rendszerét, így a praxison 
kívül is nagyon sok ellátottja van, de a munkát az OEP nem finanszírozza. Ez a rendelet azt szolgálja, 
hogy a körzetek számszakilag is helyreálljanak. A praxisjogot ez nem érinti, csak áttekinthetőbbek 
lettek a körzetek. A rendelet gyakorlatilag hatályon kívül helyezi a jelenleg még hatályos rendeletet, 
egyszerűsítették annak tartalmát, a jogszabályoknak megfelelően. A rendeletben olyan utcák is 
szerepelnek, melyek az eredeti rendelet megalkotáskor még nem léteztek. 
 
Bóna Zoltán polgármester: Amennyiben nincs több kérdés, javasolja a rendelet megalkotását. Aki 
ezzel egyetért, kézfeltartással jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodással megalkotta a háziorvosi, a házi 
gyermekorvosi és a fogorvosi körzetekről szóló 15/2012. (VI. 13.) önkormányzati rendeletét. 
 
5. Javaslat folyószámlahitel meghosszabbítására  
Bóna Zoltán polgármester elmondja, hogy a 150 millió forintos hitelkeretet meghosszabbítanák 2012. 
december 31-ig, hogy az önkormányzat likviditása biztosítva legyen. A Pénzügyi, Jogi és Ügyrendi 
Bizottság megtárgyalta és jóváhagyta az előterjesztést. Van-e kérdés a határozati javaslattal 
kapcsolatban. /Nem hangzik el kérdés./ Kéri a képviselőket, a határozat elfogadásáról kézfeltartással 
szavazzanak. 
 
A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodással hozta meg alábbi határozatát. 
 

86/2012. (VI. 12.) számú Képviselő-testületi határozat 
Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) 150.000.000- Ft összegű folyószámlahitel OTP Bank Nyrt-től történő felvételéről 

döntött. A hitel futamidejét 2012. július 17-től 2012. december 31-ig határozza meg. 
b) A hitel és járulékai visszafizetésének biztosítékául az önkormányzat költségvetési 

bevételeit, ezen belül elsősorban a saját bevételeket ajánlja fel, különös tekintettel a 
helyi adóbevételekre, átengedett adóbevételekre, normatív és egyéb támogatásokra,– 
figyelembe véve a mindenkor hatályos Államháztartási törvény és az annak 
végrehajtásáról szóló kormányrendeleteket, jogszabályokat; valamint az IBIDEN 
Kft-től érkező iparűzési adóbevételekből 150.000.000,- Ft összeg engedményezését 
ajánlja fel. 

c) Az önkormányzat kötelezettséget vállal arra, hogy a hitel kamatát és járulékos 
költségeit a hitel teljes futamideje alatt - a felhalmozási és tőke jellegű kiadásokat 
megelőzően - a költségvetésébe betervezi és jóváhagyja, illetve költségvetési 
előirányzat módosításai során figyelembe veszi. 

d) Az Önkormányzat vállalja, hogy az OTP Bank Nyrt. részére az OTP Bank Nyrt-nél, 
illetve más pénzügyi intézménynél vagy a Magyar Államkincstárnál vezetett – 
fizetési- és alszámlájára (ahol ezt jogszabály nem zárja ki), továbbá a költségvetési 
szervei fizetési számláira felhatalmazáson alapuló beszedési megbízást biztosít. 

e) Felhatalmazza a polgármestert, hogy a fenti hitelre vonatkozóan az OTP Bank Nyrt-
nél eljárjon, az ügylet egyéb feltételeiben megállapodjon, a hitelszerződést aláírja az 
Önkormányzat képviseletében. 

 
Határidő: azonnal  
Felelős:  Polgármester 

 
6. Javaslat Közművelődési koncepció elfogadására  
Bóna Zoltán polgármester megköszöni a koncepció elkészítését. Megkérdezi, van-e kérdés 
ezzel kapcsolatban. 
 
Dr. Szilágyi Ákos jegyző kiegészítésként hozzáteszi, hogy a koncepció elkészítése komoly munka volt, 
az intézményi kerekasztal indította el, a lakosság felé kérdőívet adtak ki, melyet elemzett a bizottság. 
Az a szervezet, amely hivatott a koncepciót minisztériumi szinten jóváhagyni, az már nem létezik, de a 

 5 



hatályos jogszabályok értelmében a koncepciót beküldik a minisztériumba. Vélhetőleg nem érkezik 
majd válasz. A koncepció elkészülte után még közművelődési stratégiát szükséges készíteni. Már van 
egy jó alap, amit minimális munkával át lehet majd alakítani. Az új jogi szabályozás tükrében fog az 
önkormányzat hozzáfogni a stratégia elkészítéséhez. 
Ez egy nagyon átfogó, mély anyag, amely tükrözi a város civil szervezeteinek a véleményét. Az elmúlt 
években ez az első olyan koncepció, ahol nem csak a szakma, hanem a civil szféra is elmondhatta a 
véleményét, amit az anyag tükröz. Ez egy közösségi munka, amelynek oroszlánrészét az igazgató 
asszony végezte el. Szeretné megköszönni az igazgató asszony, az intézményvezetők és Janzsó 
Zsuzsanna munkáját. 
 
Dr. Kun Lászlóné képviselő: A Humánpolitikai Bizottságnak volt módosító javaslata, amely szerint a 
6-os pontban a település szociális viszonyai szövegben helyesbíteni szükséges. A helyes szöveg a 11. 
oldalon így hangzana: „… szociális segélyt, illetve foglalkoztatást helyettesítő támogatást folyósít.” A 
következő mondat: „Aktív korú munkanélküliek részére közfoglalkoztatási lehetőséget biztosít, a 
foglalkoztatási szerv által meghatározott létszám erejéig állami támogatás igénybevételével.” 
 
Bóna Zoltán polgármester kéri a Képviselő-testületet, ha a felolvasott módosítással a határozati 
javaslatot elfogadják, kézfeltartással jelezzék. 
 
A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodással hozta meg alábbi határozatát. 
 

87/2012. (VI. 12.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete elfogadja Dunavarsány 
Város Önkormányzatának – a jelen határozat meghozatalát elősegítő előterjesztés 
mellékletét képező – 2012-2017. időszakra vonatkozó Közművelődési koncepcióját. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős:  Polgármester 

 
7. Javaslat az oktatási intézményekben a 2012/2013-as tanévben, nevelési évben indítható iskolai 
osztályok, óvodai csoportok meghatározására és az átlag-, illetve maximális létszámtól való 
eltérés engedélyezésére  
Dr. Szilágyi Ákos jegyző: Minden évben megszületik ez az előterjesztés a következő tanévvel 
kapcsolatosan mind az iskola, mind az óvoda esetében. Az iskola esetében ez évben utolsó alkalommal 
hoznak a létszámmal kapcsolatban határozatot, az óvoda esetében jövőre is foglalkozni kell ezzel a 
kérdéssel. A 2. határozati javaslatban foglalt hivatkozás alapján lehetőség van arra, hogy az óvodában 
30 fős gyereklétszámmal működtessék a csoportokat, amely nagyon magas létszám, de az iskolai 
osztályok létszáma is magas, amely az óvodai létszámból adódik. Ebben az évben is 84 kisgyermek 
kezdi meg az első osztályt.  
31 fő a maximális létszám, amellyel működhetnek. Ha még van kérdés, az igazgató asszony szívesen 
válaszol. 
Tisztelettel kéri a határozati javaslat elfogadását. 
 
Bóna Zoltán polgármester: Az iskolában 28 osztály működik a 8 évfolyamban, van testnevelés és 
német tagozat. A határozati javaslat szerint hozzájárulnak négy nem dunavarsányi lakos iskolai 
felvételéhez, és engedélyezik a maximális létszámtól való eltérést. Megkérdezi, hogy mennyi a normál 
létszám. 
 
Mekler Andrea képviselő elmondja, hogy felső tagozatban 26 az átlag és 30 fő a maximum. 
 
Janzsó Zsuzsanna intézmény-felügyeleti ügyintéző: A maximális létszámot 20 %-kal meg lehet 
haladni, ha a Képviselő-testület hozzájárul. 
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Bóna Zoltán polgármester kéri, hogy aki a határozati javaslattal egyetért, kézfeltartással jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodással hozta meg alábbi határozatát. 
 

88/2012. (VI. 12.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  
a) úgy dönt, hogy a Dunavarsány Város Önkormányzat Árpád Fejedelem Általános 

Iskola (2336 Dunavarsány, Árpád u. 12.) 28 osztályt indíthat a 2012/2013-as 
tanévben, akként, hogy 8 évfolyamon, évfolyamonként egy nemzetiségi német 
tagozatos, egy emelt szintű testnevelést oktató és egy hagyományos óratervű osztály 
indulhat, a nagyvarsányi telephelyen hozzájárul az 1-3. évfolyam összevont 
osztályként való működéséhez, valamint a speciális tagozaton 3 tanulócsoport 
indításához, 

b) hozzájárul 4, nem dunavarsányi lakóhellyel rendelkező tanuló felvételéhez. 
c) a közoktatásról szóló 1993. évi LXXIX. törvény 102. § (2) bekezdés c) pontja és 3. 

számú melléklete alapján az iskola 1-4. évfolyamain engedélyezi a maximális 
létszámtól való eltérést, és az osztályonkénti maximális létszámot 31 főben határozza 
meg, 

d) az 5-8. évfolyamokon engedélyezi az átlaglétszámtól való eltérést. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős:  Polgármester 

 
Bóna Zoltán polgármester: Az idén az óvodában 12 csoport indulhat, és 30 főben határozzák meg a 
maximális létszámot. Amennyiben ezzel egyetértenek, kézfeltartással jelezzék. 
 
A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodással hozta meg alábbi határozatát. 
 

89/2012. (VI. 12.) számú Képviselő-testületi határozat 
Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  
a) úgy dönt, hogy a Dunavarsány Város Önkormányzat Weöres Sándor Óvoda (2336 

Dunavarsány, Árpád u. 14.) 12 csoportot indíthat a 2012/2013-as nevelési évben. 
b) a közoktatásról szóló 1993. évi LXXIX. törvény 102. § (2) bekezdés c) pontja és 3. 

számú melléklete alapján, valamennyi csoportban engedélyezi a maximális 
létszámtól való eltérést, és a csoportonkénti maximális létszámot 30 főben határozza 
meg. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős:  Polgármester 

 
8. Javaslat a „Társadalmi Megújulás Operatív Program Óvodafejlesztés” című pályázat 
benyújtására 
Gergőné Varga Tünde alpolgármester elmondja, hogy az óvodafejlesztési program utófinanszírozott 
lehetőség, tehát 100 %-ékban kifizeti az állam az önkormányzatnak a befektetett költséget. Ebből 70 %-
ban az óvodában dolgozó pedagógusok továbbképzését, a családi nap lebonyolítását, míg 30 %-ban 
eszközök, bútorok, számítógépek, udvari játékok beszerzését lehet finanszírozni. Hangsúlyozza, hogy 
az összeget meg kell előlegezni az önkormányzatnak, és csak utólag utalják vissza. Akár 100 millió 
forintig lehetne igényelni, de ez nagyon nagy összeg és a nagy részét csak továbbképzésre lehetne 
fordítani. Az nem lehetséges, hogy minden szakember, pedagógus azonos időben vegyen részt a 
továbbképzéseken. Kérték az óvoda vezetőit, hogy körültekintően nézzék meg, mire pályázzanak. 7 
millió forintban tervezi az önkormányzat a pályázaton való részvételt, melynek 30 %-a eszközökre, 70 
%-a továbbképzésekre fordítódna. A pályázatot június 30-ig kell benyújtani a pályázat készítő cég által. 
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Bóna Zoltán polgármester: A pályázat a következő év tavaszán valósulna meg. Van-e kérdés ezzel 
kapcsolatban. /Nem hangzik el kérdés./ Ha testület elfogadja a pályázat elkészíttetését az Oficina Plusz 
Kft-vel és a pályázat benyújtását a 2013. évi költségvetés terhére, kézfeltartással jelezzék.  
 
A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodással hozta meg alábbi határozatát. 
 

90/2012. (VI. 12.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
a) a Társadalmi Megújulás Operatív Programban Óvodafejlesztés című 3.1.11-12/1-es 

kódszámú könnyített elbírálású pályázatban foglaltak szerint Dunavarsány Város 
Önkormányzata pályázatot kíván benyújtani pedagógiai képzésekre, illetve 
óvodaudvar fejlesztésére. 

b) a fejlesztésre vonatkozó pályázat bruttó összköltségvetését 7.000.000.-Ft-ot, a 
pályázat sikere esetén előfinanszírozza azzal, hogy a projekt megvalósítására 2013-
ban, a 2013. évi költségvetés terhére kerül sor. 

c) a pályázat kidolgozásával, összeállításával megbízza az Oficina Plusz Kft-t (2336 
Dunavarsány, Epres utca 778/26. hrsz), azzal, hogy a Megbízott a sikeres pályázat 
után 5% sikerdíjat kap, sikertelen pályázat esetén pedig az önkormányzatot költség 
nem terheli, és felhatalmazza a Polgármestert a megbízási szerződés aláírására 

d) felhatalmazza a Polgármestert a megbízási szerződés, valamint a pályázat 
benyújtásához szükséges intézkedések megtételére és a pályázat benyújtására. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős:  Polgármester 

 
Bóna Zoltán polgármester elmondja, hogy Baráti Ildikó intézményvezető asszony 
Szigetszentmiklóson néz szakmai kihívás elé, egy újonnan beindított óvodában lesz intézményvezető 
július 1-jével. Megköszöni az 5 éves munkáját a Képviselő-testület és önmaga nevében. 
 
Baráti Ildikó intézményvezető: Szeretne úgy elmenni innen, hogy bármikor visszajöhessen, és nagyon 
szeretné megköszönni a korábbi és a jelenlegi Képviselő-testület minden tagjának a támogatását, 
segítségét. Nagyon szerencsés volt, hogy ilyen jó kapcsolatot tudott kialakítani az iskolával. 
Szigetszentmiklóson több iskola van, így ilyen szoros együttműködés nem jöhet létre. Szeretné 
megköszönni az igazgató asszonynak is, aki támogatta, akár a fejlesztőpedagógus kérdésében, akár 
mindennapos tanácsaival. Köszöni a hivatali dolgozók támogatását is. Bár voltak problémák, úgy érzi, 
sikerült valamit elérni, és ebben mindenkinek része volt. Köszöni a kolléganőknek, a Képviselő-
testületnek, a polgármester úrnak, a jegyző úrnak és a szülőknek is, akik nagyban támogatták, hogy 
eredményre juthassanak. Sok szeretettel vár mindenkit az óvoda megnyitójára, valamikor szeptember 
első felében. 
 
Bóna Zoltán polgármester sok sikert kíván Baráti Ildikó új munkájához. 
 
9. Javaslat a víziközmű-szolgáltatásról szóló 2011. évi CCIX. törvény alapján Elvi Csatlakozási 
Nyilatkozat elfogadására  
Bóna Zoltán polgármester: Mint tudott, Magyarország országgyűlése egy új víziközmű törvényt 
alkotott, amelynek az a célja, hogy azt a 2000-2500 céget, amely jelenleg víziközművet üzemeltet, 
megszüntesse. Ez a törvény mindenkire nézve kötelező, de vannak kivételek. A koncessziós 
szerződésnél a befektetés-védelmi egyezménynek köszönhetően a szennyvíztelep megmaradhat. 
Azonban ha az önkormányzat mindentől függetlenül június 30-áig nem jelzi az energiahivatalnak, hogy 
hova csatlakozik a település abban az esetben, ha a DTV. Zrt. jelenlegi koncessziós szerződése 
megszűnik, akkor automatikusan kijelölnek egy céget. Mindenütt végleges döntéseket hoznak a 
vagyonátadásról, telephelyek kijelöléséről. Bármi történhet, ebből kifolyólag, hogy az önkormányzat ne 
kerüljön kiszolgáltatott helyzetbe, az a javaslata, hogy a megalakulás alatt álló szigetszentmiklósi, 
illetve ceglédi központú Ökovíz Kft-hez csatlakozzon az önkormányzat abban az esetben, ha valami 
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történne. Közigazgatási szempontból is Szigetszentmiklóshoz fog tartozni Dunavarsány. Gyál, Dabas és 
Szigetszentmiklós lehetne az a település, ahova csatlakozni lehetne. 
Kéri, hogy aki támogatja a csatlakozási nyilatkozatot, kézfeltartással jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodással hozta meg alábbi határozatát. 
 

91/2012. (VI. 12.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) elfogadja a jelen határozat meghozatalát elősegítő előterjesztés mellékletét képező 

Elvi Csatlakozási Nyilatkozatot (Szándéknyilatkozatot). 
b) felhatalmazza a Polgármestert az Elvi Csatlakozási Nyilatkozat aláírására. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős:  Polgármester 

 
Bóna Zoltán polgármester 1805 órakor bezárja a Képviselő-testület rendes, nyílt ülését. A testület a 
munkáját zárt üléssel folytatja. 
 
A Képviselő-testület rendes nyílt ülésének jegyzőkönyve 1805 órakor lezárásra került. 

 
K.m.f. 

 
 
 
 
   Bóna Zoltán   dr. Szilágyi Ákos 
 polgármester  jegyző 
 
A jegyzőkönyv hiteles: 
 
 
 
 Mekler Andrea     Bakos András 
 képviselő           képviselő 
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